
На вниманието на доц.д-р Тодор Чобанов,  

Уважаеми господине,  

 

Смятам, че приема по социални критерии е необходимо да си остане 30 %, а не 40 както е в 
момента. Децата със хронични заболявания, не би следвало да имат предимство при прием, а 
би следвало да са в общите критерии. Деца приети в яслени групи би слевало да отпадат, ако не 
посещават детската ясла, освен в случай на болест доказан с бележка, тъй като много от децата 
си пазят места за следващата година и по този начин заемат места на наистина нуждаещи се. 

Смятам , че промяната в критериите облагодетелстващи прием на братя и сестри с предимство 
пред тези, които са сами деца е несправедливо.  

 

Интересувам се кога ще бъде започната и завършена ДГ в Манастирски ливади, квартал , който 
няма нито ДГ нито училище, как да се увеличи броя на раждания на деца в такъв случай, след 
като таксите за частни детски градини са непосилни за много родители. 

 

С Уважение,  

Надежда Савова 

 


